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Leontin POP 

               

               În calitate de consilier local din partea USR  și  in baza art.225, alin(2) din OUG nr.57 din 3 iulie 2019, 

prezint  acest raport în care sintetizez activitățile și proiectele principale la care am participat in decursul anului 

2022, după cum urmează : 

- ședințe ale Comisiei de specialitate unde sunt președinte :  Comisia juridica, integrare europeana, cultură, 

învățământ, tineret , sport și protecție socială :  31 de ședinte din 36 programate 

- ședinte ordinare ale Consiliului Local : 11 ședinte din 12 programate 

 - ședinte extraordinare ale Consiliului Local :  24 ședinte din 28 programate 

În cursul anului 2022 au fost adoptate 581 de hotărâri ale Consiliului Local al Municipiului Baia Mare , la 

care am participat conform prezentei, studiind cu atenție documentația pusă la dispoziție conform acelor 

informații directe din partea inițiatorilor proiectelor respective sau personalului de specialitate și am avut luări 

de  cuvânt sau  formulări de amendamente in cadrul dezbaterilor, solicitând transparență  , cheltuirea chibzuită 

a banului public și promovarea bunelor practici și a standardelor de competență. 

 În decursul anului 2022 am făcut parte din mai multe comisii (de evaluare, concesionare, închiriere, 

licitații, organizare evenimente, elaborare documente, monitorizare activități instituții și departamente  ) , 

activitatea mea concretizându-se în abordarea, analizarea , avizarea sau neavizarea proiectelor repartizate 

comisiilor din care am facut parte. Când situația a impus, am  invitat directorii sau șefii de compartimente din 

aparatul tehnic al executivului  pentru a oferi informații suplimentare referitoare la problematica proiectelor de 

hotărâri supuse aprobării  sau m-am deplasat la fața locului, in vederea luării unor decizii în cunoștință de cauză, 

corecte  și transparente. 

Discuțiile și întâlnirile ,  online sau  direct cu cetățenii  în cartiere, au scos in evidență probleme  legate 
de ordine publică și siguranța cetățeanului , serviciile de salubritate, de transport public , amenajări locuri de 
joacă sau spații verzi , regimul construcțiilor,etc. 
Am vizitat din nou șantierele din școli unde datorită refinanțărilor se continua lucrările de reabilitare . 
Bineînțeles am  transmis și dezbătut aceste  probleme cu reprezentanți ai direcțiilor din primărie . 
   

Doresc să menționez că în perioada mandatului de consilier local pe anul 2022, toată activitatea mea s-a 

desfășurat cu bună credință, în interesul public, respectiv analizarea corectă a problemelor prezentate in 

comisiile din care am facut parte,  am susținut proiectele de hotărâre ce urmăreau beneficii aduse comunității  

băimarene și am încercat să vin cu soluții la aspectele semnalate  că ar fi fost în dezacord cu principiile etice sau 

în dezacord cu buna practică a administrației locale. 


